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LATEST REPORTS 

Ministry of Education: 
Spending Plan Review 

2021 
This report reviews the Ministry of Education’s 2021-22 Expenditure 

Ministry of 
Education 
Spending Plan Review 

Estimates. The report provides a financial overview of the ministry 
and examines the ministry’s spending plan. 

View Report 

Ministry of Long-Term Care: 
Spending Plan Review 
The purpose of this report is to support the Standing Committee 

2021 

on Estimates’ review of the Ministry of Long-Term Care’s 2021-22 Ministry of 
Long-Term Care Expenditure Estimates. The report provides a financial overview of the 
Spending Plan Review 

ministry and identifies key financial issues. 

View Report View Video Summary 

Ministry of Health:
Spending Plan Review 
The purpose of this report is to support the Standing Committee on 

2021 Estimates’ review of the Ministry of Health’s 2021-22 Expenditure Ministry of Health 
Spending Plan Review Estimates. The report provides a financial overview of the ministry 

and identifies key financial issues for the health sector. 

View Report View Video Summary 

SOCIAL MEDIA & MEDIA INTERVIEWS 

Featured this month as part of our Meet Peter Weltman, Financial Accountability 
the Team series, Director of fiscal and Officer, appeared on BNN Bloomberg 
economic analysis, Edward Crummey. and The Agenda to discuss our reports. 

Peter on BNNMeet Ed 

Peter on The Agenda 

B I L A N  D E  M A I  2 0 2 1  

DERNIERS RAPPORTS 

Ministère de l’Education : 
Examen du plan de dépenses 

2021 Ce rapport porte sur le Budget des dépenses 2021-2022 du ministère 
Ministère 
de l’Éducation de l’Éducation. Il donne un aperçu financier du ministère et examine 
Examen du plan de dépenses son plan de dépenses. 

Voir le rapport 

Ministère des Soins de longue durée :  
Examen du plan de dépenses 

2021 Le présent rapport vise à appuyer l’examen du Budget des dépenses
Ministère 2021-2022 du ministère des Soins de longue durée entrepris par ledes Soins de 
longue durée Comité permanent des budgets des dépenses. Il fournit un aperçu 
Examen du plan de dépenses 

financier du ministère et cerne les principaux enjeux d’ordre financier. 

Voir le rapport Voir le résumé vidéo 

Ministère de la Santé : 
Examen du plan de dépenses 
Ce rapport a pour but d’appuyer l’examen du Budget des dépenses 

2021 2021-2022 du ministère de la Santé effectué par le Comité permanent 
Ministère 
de la Santé des budgets des dépenses. Le rapport présente un aperçu financier 
Examen du plan de dépenses 

du ministère et circonscrit ensuite les principaux enjeux financiers 
touchant le secteur de la santé. 

Voir le rapport Voir le résumé vidéo 

MÉDIAS SOCIAUX & ENTRETIENS AVEC LES MÉDIAS 

Ce mois-ci, dans le cadre de notre série Peter Weltman, directeur de la 
Rencontrez notre équipe, nous vous responsabilité financière, a discuté de 

nos rapports sur BNN et The Agenda. présentons Edward Crummey, directeur 
de l’analyse économique et budgétaire. BNN 

Edward Crummey The Agenda 

www.fao-on.org 
The Financial Accountability Office was established in September 2013 

by the Financial Accountability Officer Act, 2013. 
Le Bureau du directeur de la responsabilité financière a été créé en septembre 2013 sous 

le régime de la Loi de 2013 sur le directeur de la responsabilité financière. 
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